



PIANISSIMO

运动马粮

Sport Feed for Nervous Horses

专门为精神紧张的马设计，

Stress Control

控制精神压力

Oat Free

无燕麦配方

20KG / bag 每袋 20 公斤

关于 Pianissimo 运动马粮介绍

ABOUT Pianissimo

Pianissimo 是 Cavalor 专门为神经紧张的马设计的运动马粮，**不含燕麦配方**。片状谷物易于身体消化吸收，益生元和益生菌支持最佳肠道功能，肠胃健康是天然抵抗力的基础。

Cavalor Pianissimo is a sports muesli for nervous horses. Oat-free formula. With flaked cereals for easy digestion and prebiotics and probiotics to support optimal gut function, the foundation for natural resistance.

本产品运动等级 1 级， 适合娱乐骑乘马，轻度活动马，及敏感马匹。

Cavalor Pianissimo is a level 1 feed for horses receiving recreational to light training or sensitive horses.

是什么让 Pianissimo 马粮与众不同？

What makes Pianissimo unique?

- **配方专门精神紧张马匹设计**
- **For nervous horses**
- **控制精神压力**
- **Stress control**
- **无燕麦配方**
- **No oats**

燕麦是一种提供能量来源的谷物，一般用于竞技比赛马饲料。它可以快速释放很多能量。针对娱乐骑乘马匹和不需要高能量的马匹，它们的日粮中不需要燕麦。

Oats are a cereal that can be used as an energy source in a muesli for competition horses. It quickly releases lots of energy. This is not needed for recreational horses, or for horses who do not need high energy levels.

饲喂建议 Advice

按需饲喂 Feed as you need

充足的高品质草和新鲜的饮用水为您的马提供良好的营养基础。根据马匹的个体营养需求，用浓缩饲料或营养平衡剂完善日常膳食，根据情况使用添加剂进行微调。

The foundation of good nutrition for your horse is adequate roughage and access to fresh drinking water. Supplement this base with concentrates or a balancer depending on the individual nutritional needs of the horse. Use supplements to fine tune.

Cavalor Pianissimo 马粮使用建议

Feeding recommendations for Cavalor Pianissimo

我们建议根据马的体重给予合适量的马粮，每匹马每 100 公斤体重每天至少 350 克到最多 650 克。对于一匹 600 公斤的马来说，这意味着每天至少 2.1 公斤，最多 3.9 公斤。每天将浓缩饲料分次喂食，最好是在喂食草后。

We recommend a minimum of 350 g to maximum 650 g per 100 kg body weight per day. For a 600 kg horse this means a minimum of 2,1 kg and

a maximum of 3,9 kg per day. Divide the concentrate feed over several portions per day, preferably after feeding roughage.

小常识: TIP:

并不是所有的喂料勺大小都是一样的, 建议您称重下喂料勺装满马粮时重量, 这样您知道一勺能装多少克马粮, 按需饲喂。

Not all feed scoops are the same size. Weigh the contents of your feed scoop so that you know exactly how much your horse is getting.

原料组成:

苜蓿草、大麦片、苕糠、压片玉米、豆粕、麸皮、大豆油、糖蜜、多种维生素、多种矿物质和氯化钠等

Alfalfa grass, barley flakes, huller, flaked maize, soya bean meal, bran, soya bean oil, molasses, multi-vitamins, multi-minerals and sodium chloride, etc.

主要成分:

粗蛋白质 crude protein	≥12%	赖氨酸 lysine (Lys)	≥0.4%
粗纤维 Crude fibre	≤26%	钙 Calcium	0.5-1.5%
粗灰分 Crude Ash	≤15%	总磷 Total Phosphorus	≥0.5%
氯化钠 Sodium Chloride	0.5-1.5%	水分 Moisture	≤12%